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PROTOKÓŁ   Nr XXXII/2020 

z XXXII Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej 

w dniu 28.12.2020 rok, w trybie zdalnym  

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:40 i trwała do godz. 17:50. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz pracownicy urzędu wg załączonej listy obecności.  

   

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka otworzyła XXXII Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitała Zastępcę Wójta Gminy Artura Jankowskiego, Sekretarz 

Gminy Wiolettę Micewicz, radnych i pracowników Urzędu Gminy.  

Następnie stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 14 radnych obecnych było 11. 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek obrad 

Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXX/2020 i Nr  XXXI/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Radziejowice, obejmującego fragment miejscowości Krze Duże (obręb 

ewidencyjny Krze). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Tartak Brzózki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kuklówka 

Zarzeczna.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Żyrardów 

zadania własnego Gminy Radziejowice z zakresu opieki nad dziećmi w wieku do lat 

trzech uczęszczającymi do żłobków i klubów dziecięcych  działających na terenie 

Miasta Żyrardowa. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku z ustaleniami Komisji Wspólnej 

zaproponowała zdjęcie z proponowanego porządku obrad Sesji Rady Gminy punktu 8 Podjęcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Tartak Brzózki.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych: 

- 11 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, 

Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Wniosek zatwierdzono  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku z ustaleniami Komisji 

Wspólnej zaproponowała zdjęcie z proponowanego porządku obrad Sesji Rady Gminy punktu 

9 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kuklówka Zarzeczna.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych: 

- 11 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, 

Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Wniosek zatwierdzono  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła porządek obrad ze zmianami 

i poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych: 

- 11 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, 

Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Porządek obrad ze zmianami zatwierdzono  

 

Porządek obrad ze zmianami przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXX/2020 i Nr  XXXI/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Radziejowice, obejmującego fragment miejscowości Krze Duże (obręb 

ewidencyjny Krze). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Żyrardów 

zadania własnego Gminy Radziejowice z zakresu opieki nad dziećmi w wieku do lat 

trzech uczęszczającymi do żłobków i klubów dziecięcych  działających na terenie 

Miasta Żyrardowa. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 
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11. Zakończenie obrad. 

Do spotkania dołączyli radny Bogdan Kowalski i Radosław Kuziemski (13 radnych). 

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że do protokołów  Sesji 

Rady Gminy Nr XXX/2020 i Nr XXXI/2020 nie wpłynęły uwagi, więc poddała je pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin 

Mrówczyński, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, 

Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Protokoły Nr XXX/2020 i Nr XXXI/2020 zatwierdzono.  

 

Punkt 4 

Zastępca Wójta Artur Jankowski przedstawił informację z pracy w okresie pomiędzy 

Sesjami, które dotyczyły między innymi: 

1. złożonego wniosku o dofinansowanie  połączeń  linii autobusowych realizowanych w gminie 

Radziejowice dla mieszkańców;   

2. złożonych wnioskach na dofinansowanie inwestycji dotyczących; 

- rozbudowy Szkoły Podstawowej w Kuklówce Radziejowickiej, 

- budowy strażnicy OSP Kuklówka Zarzeczna , 

- modernizacji Stacji Uzdatniania Wody w miejscowości Radziejowice, 

z funduszu przeciwdziałania Covid-19. dla jednostek samorządu terytorialnego.  

3. informacji dotyczącej, że na liście rankingowej znajduje się budowa boiska przy Szkole 

Podstawowej w Radziejowicach 

4. organizacji półkolonii Ferie 2020/2021 dla dzieci, które jest realizowane  przez Gminne 

Centrum Oświaty w Radziejowicach w ramach działań profilaktycznych Gminy 

Radziejowice.  Realizatorem zleconych zajęć było Stowarzyszenie Salezjańskiej Organizacji 

Sportowej „SL SALOS”.   

5. złożonego wniosku 500+ na zakup sprzętu dla nauczycieli w ramach rządowego 

dofinansowania do zakupu sprzętu komputerowego lub oprogramowania  (66 wniosków 

nauczycieli na kwotę 32.592 zł.) 

6. uczestniczenia w spotkaniu online w dniu 18.12.2020r. dotyczącego budowy CPK,  

 obejmującego budowę linii kolejowej na przełomie 2021/2022 r,  
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7. wyboru wykonawców na realizowanie zadań m.in.: 

- Usług pocztowych – operator Poczta Polska SA, 

- usług weterynaryjnych –ANA-VET ZIELONY ZAKĄTEK GABINET WETERYNARYJNY  lek. 

wet. Anna Korzonkowska z siedzibą w Chroboty 15B, 96-300 Żyrardów 

- zimowego utrzymania dróg (DOMEX – Andrzej Kamiński z siedzibą w Kuranowie, oraz 

P.H.U. JAWOR  Krzysztof Jaworski ze Mszczonowa) 

- schronisko dla bezdomnych zwierząt -  Zakład Utrzymania Miasta w Skierniewicach Sp. z o.o. 

ul. Sobieskiego 75 A, 96-100 Skierniewice 

- odbiór odpadów komunalnych - firma EKO-HETMAN 

- obsługa PSZOK – PGK Żyrardów 

- przetarg na budowę łącznika SP Kuklówka – Okno-bud Krzysztof  Białobrzeski z Sochaczewa 

8. przecięcia wstęgi i otwarcia nowo wybudowanego Przedszkola w Radziejowicach w dniu 

21.12.2200r.  

9. podpisanej w dniu 15.12.2020r.umowy najmu lokalu dla „Medycyny Rodzinnej” 

świadczenie usług opieki zdrowotnej dla mieszkańców gm. Radziejowice   

Następnie Zastępca Wójta Artur Jankowski złożył najserdeczniejsze Życzenia na Nowy Rok 

2021.   

Punkt 5  

Projektant Ewa Śmieszek-Pędzimąż przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Radziejowice, obejmującego 

fragment miejscowości Krze Duże (obręb ewidencyjny Krze).  

Zastępca Wójta Artur Jankowski powiedział, że procedowanie planu jest wynikiem 

wielu miesięcy prac i uzgodnień wspólnie z Radą Gminy. Procedura została dokonana zgodnie 

z przepisami prawa i z zachowaniem terminów realizacji.   

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka dodała, że sprawa została omówiona na 

wspólnych Komisjach Rady.   

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin 

Mrówczyński, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, 

Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak) 

- 1 głosem przeciw” (radny Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXXII/245/2020 w załączeniu) 
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Punkt 6 

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2020 rok.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka dodała, że  powyższa sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 9 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska,  Urszula 

Matusiak) 

- 4 głosami „wstrzymującymi się” (radni: Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień, 

Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXXII/246/2020 w załączeniu) 

Punkt 7  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka dodała, że  powyższa sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 9 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska,  Urszula 

Matusiak) 

- 3 głosami „przeciw” (radni: Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień,) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXXII/247/2020 w załączeniu) 

Punkt 8 

 Dyrektor Gminnego Centrum Oświaty Beata Kalina przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Żyrardów zadania własnego Gminy 

Radziejowice z zakresu opieki nad dziećmi w wieku do lat trzech uczęszczającymi do żłobków 

i klubów dziecięcych  działających na terenie Miasta Żyrardowa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka dodała, że  powyższa sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 



 

6 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

- 1 głosem „przeciw” (radny Bogdan Kowalski) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXXII/248/2020 w załączeniu) 

Punkt 9  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że wpłynęło zapytania 

radnego Pawła Dymeckiego dotyczące rozpatrzenia pisma z dnia 07.07.2020r. oraz wątpliwości 

co do legalności wyboru Pana Marka Leja  na Radnego Gminy Radziejowice.  

Wyjaśniła, że sprawa była przedstawiona na jednym z posiedzeń Rady i ustalono, że na 

korespondencję anonimową nie odpowiadamy.  

 Radny Paweł Dymecki powiedział, że wystosuje uzasadnieniem do odczytanego 

zapytania.  

Punkt 10 

Radna Barbara Michałowska wystąpiła z propozycją zainstalowania w Radziejowicach 

lodówki żywnościowej dla osób potrzebujących  

Radna Urszula Matusiak dodała, że można by tą akcję zorganizować we współpracy z 

Biedronką.  

Sekretarz Gminy Wioletta Micewicz powiedziała, że pomysł należałoby 

przedyskutować np. z Sanepidem, jak również ustalić sprawę utrzymania w czystości i 

sprawowania nadzoru nad nią. Dodała, że w gminie funkcjonuje bank żywności , który jest 

realizowany w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej.  

 Radna Jolanta Leczkowska nawiązała do petycji z dnia 11.12.2020r. oraz do pisma 

mieszkanki Tartak Brzózki  dotyczącego połączeń autobusowych, na które została wysłana 

odpowiedź z Urzędu Gminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zaproponowała aby radna Jolanta 

Leczkowska wystąpiła z poruszonymi tematami na piśmie.  

 

Punkt 11 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zamknęła  XXXII Sesję VIII kadencji 

Rady Gminy Radziejowice.  

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Gminy  

Anna Chadryś                                       Radziejowice 

                                                         Grażyna Górka 


